
VILNIAUS KOMUNALINIŲ PASLAUGŲ MOKYKLA 

MOKYKLOS TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2025-02-27 Nr.TPP1 

Vilnius 

 

Posėdis įvyko 2025-02-27.  Posėdžio pradžia 11 val. 00 min. Posėdžio pabaiga 11 val. 55 min. 

Posėdžio pirmininkas Aurimas Jurčius. 

Posėdžio sekretorė Inga Žydelienė. 

Dalyvauja: Mokyklos tarybos (kolegialaus valdymo organo) nariai: Ona Kremeneckienė, 

Ramunė Abromavičienė, Valerij Eklev, Arvydas Vaitiekėnas, Aurimas Jurčius, Dalia 

Mockeliūnienė, Alan Kiseliov, Giedrius Jakimčius. Kviestinis svečias – mokyklos direktorė 

Gailutė Vadopalienė. 

Posėdžio forma – nuotoliniu būdu. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Posėdžio darbotvarkės patvirtinimas. 

2. Naujo KVO nario pristatymas. 

3. VKPM 2024 m. veiklos ataskaitos svarstymas.   

4. Biudžeto sąmatos įvykdymo ataskaitos už 2024 metus svarstymas.  

5. Mokyklos tarybos (kolegialaus valdymo organo) 2025 metų veiklos plano 

tvirtinimas.   

6. Einamieji klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Posėdžio darbotvarkės patvirtinimas. 

Posėdžio nariai pasiūlymų ar kitų papildomų klausimų, kuriuos būtų tikslinga įtraukti 

į darbotvarkę ir apsvarstyti, neturėjo. 

NUTARTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

 

2. Naujo KVO nario pristatymas. 

KVO Tarybos pirmininkas Aurimas Jurčius informavo Tarybos narius, kad  2025 m. 

sausio 27 d. Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir sporto ministro įsakymo Nr. V-95 „Dėl 

švietimo, mokslo ir sporto ministro 2024 m. gegužės 3 d. įsakymo Nr. V-507 „Dėl Vilniaus 

komunalinių paslaugų mokyklos tarybos sudėties patvirtinimo“ pakeitimu, į Mokyklos tarybą 

deleguojamas Arvydas Vaitiekėnas, Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir sporto 

ministerijos Įstaigų veiklos skyriaus vyriausiasis specialistas. Paprašė Arvydo Vaitiekėno 

trumpai prisistatyti. 

 

3. SVARSTYTA. Vilniaus komunalinių paslaugų mokyklos 2024 metų veiklos ataskaita. 

Mokyklos tarybos nariams iš anksto buvo išsiųsta susipažinti Mokyklos veiklos 

ataskaita už 2024 metus. 

Plačiau pristatyti ataskaitą, atsakyti į KVO tarybos narių klausimus buvo paprašyta 

mokyklos direktorės Gailutės Vadopalienės. Direktorė apžvelgė pagrindinius aspektus: kiek 

efektyviai pavyko įgyvendinti Strateginiame ir 2024 metų veiklos planuose iškeltus tikslus ir 

uždavinius, kokius darbus pavyko atlikti, o kurie persikėlė į perspektyvą. Direktorė akcentavo 

Mokyklos įsitraukimą į projektinę veiklą, dalyvavimą Erasmus+ mobilumo programoje, 

socialinį, ekonominį poveikį, gautas ir panaudotas valstybės biudžeto lėšas.  

Posėdžio pirmininkas Aurimas Jurčius paprašė narių užduoti klausimus.  



Arvydas Vaitiekėnas paprašė patikslinti, kokios priemonės numatytos kitiems 

metams, siekiant pagerinti mokinių lankomumą, sumažinti praleidžiamų pamokų skaičių. 

Gailutė Vadopalienė pakomentavo, kad apibendrinus 2024 metų lankomumo rezultatus ir 

atlikus kelių metų lankomumo rezultatų analizes, buvo sudarytas priemonių planas, numatantis 

visos mokyklos bendruomenės įsitraukimą: mokinių tėvų, pedagogų, mokyklos 

administracijos. Buvo aptartos priemonės, kuriomis siekiama sudaryti dar palankesnes sąlygas 

mokiniams, besimokantiems pagal tęstines modulines mokymo programas – pritaikant pamokų 

laiką prie dirbančiųjų mokinių užimtumo. 

NUTARTA. Pritarti Vilniaus komunalinių paslaugų mokyklos 2024 metų veiklos ataskaitai. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

 

4. SVARSTYTA. Biudžeto sąmatos įvykdymo ataskaitos už 2024 metus svarstymas. 

Mokyklos direktorė Gailutė Vadopalienė tarybos nariams pristatė Biudžeto sąmatos 

įvykdymo ataskaitą už 2024 metus, informavo, koks buvo numatytas biudžetas, kiek lėšų buvo 

panaudota: darbo užmokesčiui, remonto darbams atlikti, transporto išlaikymui, kvalifikacijos 

kėlimui, mokinių stipendijoms ir kitai materialinei paramai išmokėti ir kitoms išlaidoms. 

Vyko balsavimas. 

NUTARTA. Patvirtinti Vilniaus komunalinių paslaugų mokyklos Biudžeto sąmatos įvykdymo 

ataskaitą už 2024 metus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

 

5. SVARSTYTA. Mokyklos tarybos (kolegialaus valdymo organo) 2025 metų veiklos planas. 

Posėdžio pirmininkas Aurimas Jurčius pristatė Mokyklos tarybos 2025 metų veiklos 

planą, kuriame pateikti 2024 metais įvykusių posėdžių metu svarstyti klausimai ir priimti 

nutarimai. 

Komentarų ar klausimų dėl ataskaitos nebuvo. Vyko balsavimas. 

NUTARTA. Patvirtinti Vilniaus komunalinių paslaugų mokyklos tarybos (kolegialaus 

valdymo organo) 2024 metų veiklos planą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

 

 

PRIDEDAMA:  

1. VKPM 2024 m. veiklos ataskaita, 20 lapų; 

2. Metinis biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinys, 15 lapų, PDF; 

3. Mokyklos tarybos (kolegialaus valdymo organo) 2025 metų veiklos planas, 4 lapai, 

PDF. 

 

 

Posėdžio pirmininkas    Dr. Aurimas Jurčius 

 

 

Posėdžio sekretorė    Inga Žydelienė 

 

 


